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Protokół Nr LXII/14 
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu

20 listopada 2014 roku.

1. Sprawy regulaminowe (początek sesji 10-ta)
Przewodniczący Rady Miejskiej w Słupsku Zdzisław Sołowin  „Dzień dobry Państwu.
Otwieram 62.  w  tej  kadencji,  już  mogę  powiedzieć  na  pewno  ostatnią  sesję  Rady
Miejskiej,  którą  zwołałem  na  wniosek  Prezydenta  Miasta  Słupska  złożony  w  dniu
18 listopada bieżącego roku.
(Wniosek  Prezydenta  Miasta  pismo  z  dnia  18  listopada  2014  r.  znak:  OK-RO-
V.0004.17.2014 stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu).
Serdecznie witam przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady witam: Prezydenta
Miasta  Pana  Macieja  Kobylińskiego,  Zastępców  Prezydenta  Panów  Andrzeja
Kaczmarczyka i  Edwarda Zdzieborskiego.  Witam Panią  Skarbnik Dorotę Bałukonis,
Panią Sekretarz Agnieszkę Nowak.
Spośród zaproszonych gości na sali obrad widzę Pana Posła Zbigniewa Konwińskiego,
którego w imieniu Wysokiej Rady serdecznie witam.
W  imieniu  Wysokiej  Rady  witam  wszystkich  przybyłych  i  uczestniczących
w dzisiejszych obradach.
Stwierdzam, że w chwili obecnej w sesji uczestniczy 17 radnych, a więc jest quorum
umożliwiające podejmowanie prawomocnych decyzji.
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  Nr  2,  lista  obecności  pracowników
samorządowych  stanowi  załącznik  Nr  3,  lista  obecności  kierowników  jednostek
organizacyjnych Miasta Słupska stanowi załącznik Nr 4, a lista obecności gości stanowi
załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu).
Przed sesją poprosiłem kolegę Marcina Lubinieckiego, aby pomagał mi jako sekretarz
obrad.
Przypominam porządek obrad sesji.
1. Sprawy bieżące, organizacyjne.
2. Podjęcie uchwał:
- w sprawie zmian w budżecie miasta Słupska na 2014 rok (Druk Nr 62/1)
- w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Słupska na lata 2014-

2029 (Druk Nr 60/2)
(Zawiadomienie o sesji stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu).
Czy ktoś z Państwa chciałby zgłosić wniosek o zmianę porządku obrad ?
Nie  widzę  zgłoszeń,  wobec  tego  stwierdzam,  że  Rada  Miejska  obradować  będzie
zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad. Przystępujemy do jego realizacji.

Ad.pkt.2. Podjęcie uchwał:
- podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Słupska na 2014 rok.
  (Druk Nr 62/1)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu).
Przewodniczący Rady Miejskiej Zdzisław Sołowin „Podjęcie uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta Słupska na 2014 rok. Przypominam projekt na Druku Nr 62/1.
Panią  Skarbnik  Dorotę  Bałukonis  Skarbnika  Miasta  proszę  o  przedstawienie
i uzasadnienie projektu uchwały. Bardzo proszę Pani Skarbnik.”
Skarbnik  Miasta  Słupska  Dorota  Bałukonis  „Panie  Przewodniczący.  Wysoka  Rado.
Chciałam przedstawić  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  na  rok  2014,
w  którym  dokonuje  się  zmniejszenia  planu  dochodów  budżetu  miasta  i  kwotę
2.466.842  zł.  są  to  środki  z  budżetu  Unii  Europejskiej,  jak  również  dokonuje  się
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zmniejszenia planu wydatków w roku 2014 o kwotę 3.214.960 w związku z realizacją
przedsięwzięcia  „Wzrost  atrakcyjności  systemu  transportu  zbiorowego”  również
w 2014 roku. W związku z tym deficyt budżetu miasta będzie wynosił 36.591.497 zł.
Dziękuję bardzo.”
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zdzisław  Sołowin  „Dziękuję.  Czy  ktoś  z  Państwa
chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu uchwały ?
Zgłoszeń nie widzę.
Poddaję projekt uchwały pod głosowanie.
Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  proszę  o  podniesienie  ręki
i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciwny ? Kto się wstrzymał ?
Wszyscy obecni na sali oddali swój głos, bardzo proszę o wynik.
Głosowało 17 radnych, 17 głosów oddano za.
Stwierdzam,  że  Rada  Miejska  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę
w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2014 rok.
(Uchwała Nr LXII/799/14 w sprawie zmian w budżecie miasta Słupska na 2014 rok
stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.

- podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta
Słupska na lata 2014-2029 (Druk Nr 62/2)

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady Miejskiej Zdzisław Sołowin „Podjęcie uchwały w sprawie zmian
w wieloletniej  prognozie  finansowej  Miasta  Słupska  na  lata  2014-2029.  Projekt  na
Druku Nr 62/2.
Panią  Skarbnik  Dorotę  Bałukonis  proszę   o  przedstawienie  i  uzasadnienie  projektu
uchwały. Bardzo proszę.”
Skarbnik  Miasta  Słupska  Dorota  Bałukonis  „Panie  Przewodniczący.  Wysoka  Rado.
Chciałam przedstawić kolejny projekt uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy
finansowej  na  lata  2014-2029.  W przedmiotowym  projekcie  uchwały  proponujemy
zmianę  przedsięwzięcia  pod  nazwą  „Wzrost  atrakcyjności  systemu  transportu
zbiorowego na obszarze Miasta Słupska poprzez budowę węzła integracyjnego wraz
z infrastrukturą towarzyszącą dostosowaną do potrzeb osób niepełnosprawnych – etap
I”.  W  przedmiotowym  projekcie  uchwały  dokonuje  się  zmiany  pomiędzy  latami
w  wydatkach,  zmniejsza  się  plan  w  2014  roku  o  wnioskowane  we  wcześniejszej
uchwale  3.214.960  i  te  środki  przenosi  się  na  rok  2015,  stąd  plan  w  2015  roku
wydatków będzie wynosił 12.546.781 a nie jak pierwotnie było planowane 9.331.822.
Równocześnie zmniejszając plan dochodów z roku 2014 zwiększa się plan dochodów
majątkowych  w roku  2015  w związku  z  otrzymanymi  refundacjami  w  tymże  roku
realizowanej inwestycji. Dziękuję.”
Przewodniczący Rady Miejskiej Zdzisław Sołowin „Dziękuję.
Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu uchwały?
Zgłoszeń nie widzę.
Poddaję pod głosowanie projekt uchwały.
Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  proszę  o  podniesienie  ręki
i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciwny ? Kto się wstrzymał ?
Wszyscy obecni na sali obrad oddali już głos, proszę wynik.
Głosowało 17 radnych, 17 głosów oddano za.
Stwierdzam, że Rada Miejska w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła
uchwałę w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Słupska na lata
2014-2029.”



3

(Uchwała Nr LXII/800/14 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta
Słupska na lata 2014-2029 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu).
Skarbnik Miasta Słupska Dorota Bałukonis „Dziękuję.”
Przewodniczący Rady Miejskiej Zdzisław Sołowin „Dziękuję Pani Skarbnik.
Dziękuję Państwu za przybycie i pracę do ostatniego dnia, bo jutro praktycznie kończy
się kadencja tej starej Rady. Jeszcze raz bardzo serdecznie wszystkim Państwu dziękuję
za pracę włożoną w tej kadencji. 
A korzystając  z  okazji  gratuluję  koleżankom  i  kolegom,  dotychczasowym  radnym,
którzy będą pełnili tą zaszczytną funkcję w następnej kadencji. 
Gratuluję  też  koledze  Zbigniewowi  Konwińskiemu  przejścia  do  drugiej  tury
w wyborach prezydenckich i życzę sukcesów. 
Dziękuję serdecznie.
Zamykam 62. sesję Rady Miejskiej w Słupsku.”
Koniec sesji godz.10.14
Protokołowała
                                                                                                  
                                                                                                    Przewodniczący
                                                                                           Rady Miejskiej w Słupsku
Sekretarz Obrad

Marcin Lubiniecki                                                                   Zdzisław Sołowin


